
2022-12-07 Lunchmöte

Fabbo
Eldis
Snow
Paint
Snek
Wits

§ Hur mår alla?

§ Info
● Kommande möten

○ Köpa bollar ikväll
■ Sike, på 12/12

○ Möte programteam MPDSC imorgon Paint
○ Kursnämnd Envarre Fabbo GruprogWits Diskmatte Paint
○ Sektmöte torsdag
○ EDIT-I-möte Paint
○ Arbetsmöte måndag 12/12

■ Köpa bollar!
● Info till sektionen
● Uppdateringar från tidigare möten

○ Kontinuitet (Paint, Fabbo)
○ SNessengergrupp

■ Saknas några sektioner
○ Inspera går ej att ha på Linuxdator (mailat till Arne, glömt cca)
○ Knuten fick ingen kursutvärdering för matmoden. Funkar utskicken annorlunda

när de är tidigarelagda? (mailat elke, glömde cc:a)
■ Avslutad!

○ Snabb recap UU4
■ På introföreläsningar ska de ta upp förändringar som skett i kursen sedan

senast. Förslag att då också be studenterna fylla i kursenkäter, och ge 10
min då, den första föreläsningen.

● Kräver att de släpps måndag.
○ Snabb recap klassrepsmöte MPDSC

■ Fråga: främst för att hitta grupper eller också hjälp från lärare och TAs?
■ IT at Lindholmen -> IT master programmes och lägga till MPDSC

○ Snabb recap möte IT PL
○ Hände nåt kul på sektmötet

■ Eldis vann game jam!
○ Checkup sedan arbetsmötet

■ Svarsfrekvens 22/23 vs 21/22 LP1 MPIDE MPSOF Snow
● Gjort men inte jättestor skillnad :(



■ Sammanfatta svarsfrekvens LP1 för varje årskurs år 22/23 vs år 21/22
kandidatWits

● Gjort en powerpoint! 10.7 procentenheter ökning snitt över år1, 2
och 3. Sedan förra året

● Mpdsc ?
■ Fråga Fi om pengar för pedopriset så vi kan ha det på Universeum. Gick

på 50k totalt förra året. Eldis
● Förra året la 8k själva och fick 43k subventionerat av styrIT
● Det finns pengar!

■ Skriv till smIT om pedo om det ej står bra i kontinuitet. Eldis
● Finns nog ingen kontinuitet
● Hur sköts alltt från nomineringar till bestämma vem som vinner, till

utdelning av prispengar????

§ Diskussionspunkter (måsten)
● Går kursnämnder bra för folk
● Mailvanor
● Mail om plussning: har man RÄTT att få plussa? PAINT

○ Vi tror nej (detta var inte en tentakurs). Hemtenta, 3 st.
○ Granskningssituation? Rätt att bli godkänt, men oklart om rätt att få högre betyg.
○ Läsa föreskrifterna
○ E.g. under pandemin kunde man ju inte ens plussa vanliga tentor

● SNest!
○ Ska vi officiellt bordlägga till LP4? Kontakta DNS Paint

■ Ja
■ Rebranda ohmsnitsen till SNest och skjuta på ohmsnits till LP4

● Omtentapluggsesh december/januari?
○ 3:e januari börjar omtentaperioden
○ 19/12!!!!
○ Snek kollar med Fi om vi hellre ska ta pengar av styrIT än PL

■ 3000kr
○ Boka Hubben om det går

● Teambuilda med styrit Paint löser doodle

§ Diskussionspunkter (vid tid över)
● Bnc-medium.txt

○ Om någon tar illa upp, skicka beskrivning av boken och/eller be läraren ta bort.
● Masterföreläsare är sämst på att arrangera kursnämnder (i.e. de har ingen Elke)
● MPDSC-slack
● PlugGasque
● Mail om att klara uppgift i matstaten
● Mail om sexistisk kommentar under föreläsning




